
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

STYRETS ÅRSMELDING 2015 
 

 
 
 
Styret har bestått av styreformann Marcus Riiber og styremedlemmene Siv Hassel 
og Hege Ranheimseter. 
 
Forretningsåret 2015 har vært preget av lav aktivitet fra styrets side. 
Grunnen til denne er økonomisk etterslep etter det store oppussingsprosjektet i 
2014, som ble dyrere enn beregnet fordi gården viste seg å være i langt dårligere 
forfatning enn først antatt. 
 
Dette etterslepet gjorde det umulig for styret å igangsette ønskede prosjekt, som i 
stedet er blitt satt på vent. 
 
 
 
 
Marcus Riiber Siv Hassel   Hege Ranheimseter 


